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Rada Miejska w Kunowie 
Radni-Sesja 

Protokół nr XCII.2023 

z sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 27 kwietnia 2023 r.  

Obrady rozpoczęto 27 kwietnia 2023 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:40 tego 
samego dnia. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad. 
Na mocy art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. 

z 2023 r. poz. 40 i poz. 572) obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania sesji są udostępniane w Biuletynie Informacji 
Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 
1. Jadwiga Banasik 
2. Katarzyna Banasik 
3. Piotr Bek 
4. Marta Ćwik 
5. Renata Ćwiklińska 
6. Barbara Domagała 
7. Jarosław Jałocha 
8. Teresa Łucka 
9. Marek Mikos 
10. Jolanta Ożdżyńska 
11. Maria Pająk 
12. Piotr Rakoczy 
13. Darek Różalski 
14. Cezary Szwajda 
15. Grzegorz Wanat 
 

Sesję Rady Miejskiej w Kunowie otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Bek, przywitał 
wszystkich obecnych radnych oraz pozostałych uczestników sesji i stwierdził obecność 15 radnych, 
co stanowiło kworum do podejmowania prawomocnych uchwał.  
 
Lista obecności radnych Rady Miejskiej w Kunowie stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.  
Lista obecności zaproszonych gości na sesję Rady Miejskiej w Kunowie stanowi załącznik Nr 2 do 
protokołu. 
Lista obecności sołtysów uczestniczących w sesji stanowi załącznik Nr 3 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
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2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że porządek obrad 
wraz z materiałami do procedowania został udostępniony radnym na tabletach (w systemie 
e- Sesja) i zapytał czy są pytania lub uwagi do proponowanego porządku obrad.  

 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  

 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej z dnia 30.03.2023 r. oraz z sesji nadzwyczajnej 

Rady Miejskiej z dnia 14.04.2023 r. 

4. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Kunów z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 

rok 2022”. 

5. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kunów na lata 2023 -2037. 

6. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 

2023 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Powiatowi Ostrowieckiemu 

z przeznaczeniem na realizację zadania pn.: „Zakup specjalistycznego sprzętu 

medycznego i wyposażenia w celu poprawy dostępności do świadczonych usług 

medycznych w Wielospecjalistycznym Szpitalu w Ostrowcu Świętokrzyskim”. 

8. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie w okresie 

między sesjami. 

9. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie w okresie między 

sesjami. 

10. Złożenie do Przewodniczącego Rady na piśmie interpelacji i zapytań. 

11. Wolne wnioski i informacje. 

12. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że w dniu 

21.04.2023 r. wpłynął wniosek Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie o dodanie do porządku 

obrad dwóch dodatkowych projektów uchwał: 

- w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji Miasta i Gminy 

Kunów, 

- o zmianie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Kunów obejmującego Miasto Kunów. 
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Kserokopia wniosku z dnia 21.04.2023 r. o dodanie do porządku obrad dwóch dodatkowych 
projektów uchwał stanowi załącznik Nr 4 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie wniosek 
o dodanie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru 
zdegradowanego i obszaru rewitalizacji Miasta i Gminy Kunów, jako punkt 8. 

 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru 
zdegradowanego i obszaru rewitalizacji Miasta i Gminy Kunów, jako punkt 8. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie zdecydowała 
o dodaniu do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru 
zdegradowanego i obszaru rewitalizacji Miasta i Gminy Kunów, jako punkt 8. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie wniosek 
o dodanie do porządku obrad projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta 
i Gminy Kunów obejmującego Miasto Kunów, jako punkt 9. 

 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy 
Kunów obejmującego Miasto Kunów, jako punkt 9. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr 
Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
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Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie zdecydowała 
o dodaniu do porządku obrad projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta 
i Gminy Kunów obejmującego Miasto Kunów, jako punkt 9. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie porządek 
obrad po zmianach. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia porządku obrad po zmianach.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła 
porządek obrad po zmianach.  
 
Kserokopia porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 18.04.2023 r. stanowi 
załącznik Nr 5 do protokołu.  

3. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej z dnia 30.03.2023 r. oraz z sesji nadzwyczajnej 
Rady Miejskiej z dnia 14.04.2023 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że treści 
przedmiotowych protokołów zostały udostępnione radnym na tabletach (w systemie e-sesja) 
i zwrócił się do radnych czy mają pytania lub wnoszą uwagi do treści przedstawionych 
dokumentów.  
 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie przyjęcie 
protokołu z sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 30.03.2023 r. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 30.03.2023 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 



5 

 

Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła protokół 
z sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 30.03.2023 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie przyjęcie 
protokołu z sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 14.04.2023 r. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej z dnia 14.04.2023 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła protokół 
z sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 14.04.2023 r.  
 
Oryginały protokołów znajdują się w teczce znak: Nr: Or.0002.2.2023  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

4. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z realizacji „Programu współpracy Gminy Kunów 
z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego za rok 2022”. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanego sprawozdania.  
Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych Aleksandra Bernaciak omówiła 

przedmiotowy dokument. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 

przedstawionego sprawozdania.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek podziękował Burmistrzowi Miasta 

i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi za środki przekazywane na działalność organizacji 
pozarządowych, funkcjonujących na terenie gminy Kunów i owocną współpracę.  
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Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Kunów z organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 
2022”stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 
 
Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

5. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Kunów na lata 2023 - 2037. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnik Gminy 

o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 

i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi. 

 Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że stowarzyszenia, koła 

gospodyń wiejskich i inne podmioty działające na terenie gminy Kunów są prowadzone w pełni 

zaangażowania ich członków, czego dowodem są prawidłowo składane wnioski o pozyskanie 

środków zewnętrznych, pozwalających realizować zamierzone cele na rzecz rozwoju lokalnej 

społeczności. Burmistrz nadmienił, że stowarzyszenie „Rozwoju wsi Chocimów” pozyskało 

w okresie ostatnich dwóch lat dofinansowania w wysokości 250 000 zł, 1 000 000 zł na 

utworzenie Uniwersytetu Ludowego w Chocimowie oraz 400 000 zł na remont wnętrza 

budynku Dworku w Chocimowie, który jest jego siedzibą. Kolejne pozyskane dofinansowania 

przez stowarzyszenie to kwoty 200 000 zł, 125 000 zł i 120 000 zł. Dodatkowo burmistrz 

zwrócił się do radnej Barbary Domagały – prezes stowarzyszenia „Rozwoju wsi Chocimów” 

o przybliżenie działań podejmowanych przez stowarzyszenie w ramach pozyskanych środków. 

 Radna Barbara Domagała poinformowała, że stowarzyszenie „Rozwoju wsi Chocimów” 

w ramach pozyskanych środków przeznaczyło kwotę 200 000 zł na rzecz wsparcia 5 kół 

gospodyń wiejskich działających na terenie całego powiatu ostrowieckiego. Kwota ponad 

120 000 zł została pozyskana z funduszu młodych Narodowego Funduszu Wolności w ramach 

dwuletniego programu na rzecz rozwoju młodzieży a kwota 125 000 zł zostanie przekazana na 

działania w ramach aktywizacji seniorów na terenie całej gminy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że nie zgłoszono 
więcej pytań i uwag do treść projektu uchwały i przeszedł do jej odczytania, a następnie 
poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kunów na lata 2023 -2037. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr XCII.609.2023 o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2023 -2037 stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 
6. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 
2023 rok. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnik Gminy 

o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały. 
Skarbnik Gminy Danuta Fijas zgłosiła autopoprawkę do odczytywanego projektu uchwały 

dotyczącą §1 pkt 2 ust. 5 kwota wydatków 52 411,82 zł, w tym dział 851 rozdział 85154 wynosi 
52 411,82 zł a jest 11 503,35 zł. 

Przewodniczący poinformował, że korekta zostanie wniesiona i zapytał czy są pytania do 
procedowanego dokumentu. 

 
Nie zgłoszono pytań. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie procedowany 
projekt uchwały z autopoprawką. 

 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2023 
rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15)§ 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr XCII.610.2023 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Kunów na 2023 rok stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 
7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Powiatowi Ostrowieckiemu 
z przeznaczeniem na realizację zadania pn.: „Zakup specjalistycznego sprzętu medycznego 
i wyposażenia w celu poprawy dostępności do świadczonych usług medycznych 
w Wielospecjalistycznym Szpitalu w Ostrowcu Świętokrzyskim”. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych Aleksandra Bernaciak przedstawiła 

projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Powiatowi Ostrowieckiemu 
z przeznaczeniem na realizację zadania pn.: „Zakup specjalistycznego sprzętu medycznego 
i wyposażenia w celu poprawy dostępności do świadczonych usług medycznych 
w Wielospecjalistycznym Szpitalu w Ostrowcu Świętokrzyskim”. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr XCII.611.2023 w sprawie udzielenia dotacji celowej Powiatowi 
Ostrowieckiemu z przeznaczeniem na realizację zadania pn.: „Zakup specjalistycznego sprzętu 
medycznego i wyposażenia w celu poprawy dostępności do świadczonych usług medycznych 
w Wielospecjalistycznym Szpitalu w Ostrowcu Świętokrzyskim” stanowi załącznik Nr 9 do 
protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji 
Miasta i Gminy Kunów. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że wyznaczenie 

obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji jest pierwszym etapem w procesie 
opracowywania programu rewitalizacji gminy, który obecnie obowiązuje do końca bieżącego 
roku i wymaga aktualizacji. Opracowanie przedmiotowego planu pozwala na wyznaczenie 
nowych zadań inwestycyjnych i pozyskiwanie środków zewnętrznych. Przewodniczący zwrócił 
się do pracownika merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  

Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 
przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 
Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renatę Ćwiklińską o przedstawienie 
opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  
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Przewodnicząca Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renata 
Ćwiklińska przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji 
Miasta i Gminy Kunów. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr XCII.612.2023 w sprawie wyznaczenia obszaru 
zdegradowanego i obszaru rewitalizacji Miasta i Gminy Kunów stanowi załącznik Nr 10 do 
protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 
9. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Kunów 
obejmującego Miasto Kunów. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 

przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 

Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renatę Ćwiklińską o przedstawienie 
opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  
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Przewodnicząca Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renata 
Ćwiklińska przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały i poddał 
pod głosowanie procedowany dokument. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Kunów obejmującego 
Miasto Kunów. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Barbara 
Domagała, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, 
Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr XCII.613.2023 o zmianie uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy 
Kunów obejmującego Miasto Kunów stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

10. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie w okresie 
między sesjami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że: 

⎯ 31 marca uczestniczył w spotkaniu wielkanocnym w PSP w Wymysłowie, 

⎯ 1 kwietnia uczestniczył w uroczystościach na Jeleńcu, podczas których złożył wiązankę 
w imieniu Rady Miejskiej w Kunowie pod pomnikiem upamiętniającym ofiary bitwy, 

⎯ 2 kwietnia uczestniczył w kiermaszu wielkanocnym w PSP w Kunowie, 

⎯ 3 kwietnia uczestniczył w spotkaniu wielkanocnym w PSP w Nietulisku Dużym, 

⎯ 4 kwietnia uczestniczył w spotkaniach wielkanocnych w Środowiskowym Domu 
Samopomocy w Dołach Biskupich oraz w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Janiku, 
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⎯ 5 kwietnia uczestniczył w spotkaniu wielkanocnym w Urzędzie Miasta i Gminy 
w Kunowie, 

⎯ 14 kwietnia organizacja i przeprowadzenie sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej 
w Kunowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad. 

 

11. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie w okresie między 
sesjami. 

W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek oddał głos Burmistrzowi Miasta 
i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi.  

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że sprawozdanie 
z działalności Burmistrza w okresie między sesjami zostanie opublikowane na stronie 
internetowej urzędu oraz na jego profilu Facebook i zachęcił do zapoznania się 
z przedmiotowym dokumentem, w którym zawarte są wszystkie działania, jakie były 
podejmowane w okresie między sesjami.  
 

Kserokopia sprawozdania Nr Or.0057.4.2023 z działalności Burmistrza Miasta i Gminy 

w Kunowie w okresie między sesjami (od 30.03.2023 r. do 26.04.2023 r.), stanowi załącznik 

Nr 12 do protokołu.  

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad.  

 
12. Złożenie do Przewodniczącego Rady na piśmie interpelacji i zapytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że wpłynęły do niego 
interpelacje od 3 radnych: Renaty Ćwiklińskiej, Marka Mikosa i Katarzyny Banasik. 
Przewodniczący poprosił o przedstawienie przedmiotu złożonych interpelacji.  

Radna Renata Ćwiklińska złożyła interpelację kierowaną do Powiatu Ostrowieckiego  
między innymi w sprawie uzupełnienia ubytków i uszkodzeń w drodze powiatowej, za 
skrzyżowaniem od miejscowości Chocimów, biegnącej przez Bukowie – kserokopia 
interpelacji stanowi załącznik Nr 13 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnemu Markowi 

Mikosowi. 
Radny Marek Mikos złożył interpelacje w sprawie: 

- wystąpienia z prośbą do GDDKiA w Kielcach o wybudowanie chodnika przy drodze 
krajowej nr 9 w Kunowie, ul. Starachowicka w odcinku od mostu do przystanku 
autobusowego - kserokopia interpelacji stanowi załącznik Nr 14 do protokołu, 
- zabezpieczenia lub całkowitej rozbiórki budynku znajdującego się na opuszczonej posesji 
w miejscowości Rudka oraz budowę drogi gminnej Rudka-Cegielnia- Rudka Zakolejna - 
kserokopia interpelacji stanowi załącznik Nr 15 do protokołu. 
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Dodatkowo radny Marek Mikos podziękował Burmistrzowi Miasta i Gminy w Kunowie 
Lechowi Łodejowi za doposażenie placu zabaw przy ul. Langiewicza w Kunowie oraz zwrócił 
się z prośbą o dobudowanie dojścia do placu zabaw.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnej Katarzynie 
Banasik. 

Radna Katarzyna Banasik złożyła interpelację w sprawie dodatkowego kursu autobusu 
MPK linii nr 12 z Dołów Biskupich przez łącznik Boksycka do Ostrowca Świętokrzyskiego - 
kserokopia interpelacji stanowi załącznik Nr 16 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek oddał głos Burmistrzowi Miasta 

i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi.  
Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej w odniesieniu do interpelacji radnej 

Renaty Ćwiklińskiej poinformował, że wszystkie prace, jakie są do wykonania, związane 
z drogami powiatowymi, przebiegającymi przez Gminę Kunów zostają zgłaszane na bieżąco 
do Powiatu Ostrowieckiego w celu ich realizacji. 

W związku z interpelacjami radnego Marka Mikosa burmistrz poinformował, że pisma 
w sprawie budowy odcinka chodnika przy drodze krajowej nr 9 na wskazanym odcinku 
w miejscowości Rudka do GDDKiA były już kierowane i obecnie oczekuje się na odpowiedź 
w tej sprawie. Odnośnie pustostanu Burmistrz podkreślił, że gmina nie ma żadnego prawa do 
przedmiotowego budynku i podejmowanie działań związanych z jego rozbiórką jest niezgodne 
z prawem. Dodatkowo Burmistrz nadmienił, że zostaną podjęte kroki w celu ustalenia 
właścicieli lub możliwości uzyskania pozwolenia na rozbiórkę częściowo zawalonego budynku 
od Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Ostrowcu Świętokrzyskim. 

W sprawie budowy zgłoszonej drogi Burmistrz poprosił o wyjaśnienie kierownika Referatu 
Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzatę Mazur. 

Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur wracając 
do pustostanu poinformowała, że jeżeli budynek stwarza zagrożenie bezpieczeństwa 
Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego zgłasza taką sytuację do sądu, w wyniku czego 
Sąd ustanawia opiekuna obiektu i wówczas jest możliwość podejmowania jakichkolwiek 
działań. W sprawie budowy przedmiotowej drogi kierownik poinformowała, że prowadzone 
są rozmowy przez Referat Gospodarki Mieniem Urzędu Miasta i Gminy w Kunowie z Polskimi 
Kolejami Państwowymi, dotyczące uregulowania dróg gminnych znajdujących się na ich 
terenach. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej odnosząc się do interpelacji radnej 
Katarzyny Banasik poinformował, że transport publiczny działający na terenie gminy Kunów 
jest przeanalizowany i zoptymalizowany na potrzeby mieszkańców, które były zgłaszane 
podczas jego organizacji, jednak przedmiotowa interpelacja zostanie przekazana w celu 
rozpatrzenia i udzielenia odpowiedzi. Dodatkowo Burmistrz nadmienił, że koszt dodania 
jednego kursu autobusu wynosi około 100 000 zł, ale jeżeli będą takie potrzeby i możliwości 
kursy autobusów będą uzupełniane. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad.  
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13. Wolne wnioski i informacje. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnej Barbarze 

Domagale. 
 Radna Barbara Domagała  podziękowała Kierownikowi Zakładu Gospodarki 
Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie Mirosławowi Wasilewskiemu za podcięcie gałęzi 
w parku chocimowskim- poddworskim. Radna złożyła również podziękowania dla Powiatu 
Ostrowieckiego za odkrzaczenie poboczy przy drodze powiatowej na trasie Kunów-
Śnieżkowice. Dodatkowo radna złożyła ustny wniosek w sprawie możliwości wybudowania 
chodnika przy drodze powiatowej w miejscowości Chocimów.  

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że podczas spotkania 
w Starostwie Ostrowieckim w ramach inwestycji dotyczących tzw. „Starodroża” Wicestarosta 
Ostrowiecki Andrzej Jabłoński poinformował, że zaległe inwestycje, jakie nie zostały 
wykonywane w latach ubiegłych, ze względu na brak środków przeznaczanych z budżetu 
państwa na ich realizację, będą w miarę możliwości realizowane. Ponadto Burmistrz dodał, że 
większość dróg biegnących przez gminę Kunów, to drogi powiatowe, przy których nie ma 
chodników ani ścieżek rowerowych. Duże zadanie jakie udało się zrealizować przez Powiat 
Ostrowiecki na terenie gminy Kunów to przebudowa mostu w miejscowości Małe Jodło. 
Obecna inwestycja jaka będzie realizowana to remont drogi tzw. „Starodroża” w miejscowości 
Boksycka. Dodatkowo Burmistrz poinformował, że zwrócił się do Starostwa Powiatowego 
w Ostrowcu Świętokrzyskim o podjęcie działań związanych z jedyną, alternatywną trasą 
prowadzącą do Ostrowca Świętokrzyskiego biegnącą przez Janik, gdzie w chwili obecnej przy 
drodze powiatowej brak jest chodników dla pieszych, odwodnienia, oświetlenia i ścieżek 
rowerowych. Burmistrz dodał, że z informacji jakie posiada został zlecony do zaprojektowania 
odcinek drogi biegnący od Ostrowca Świętokrzyskiego przez Wymysłów do ul. Polnej w Janiku. 
Ponadto Burmistrz zadeklarował udział w kosztach związanych ze sporządzaniem 
dokumentacji przedmiotowej inwestycji ponieważ jest ona na terenie gminy Kunów 
i mieszkańcy będą mogli z niej korzystać. Burmistrz podkreślił, że dzięki takiej współpracy 
z Powiatem Ostrowieckim i współuczestniczeniu w kosztach udał się zrealizować inwestycję 
dotyczącą np. ul. Kaznodziejskiej w Kunowie, które znacznie poprawiła stan bezpieczeństwa, 
funkcjonalności i estetyczności mieszkańców Gminy Kunów.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radnej Renacie 
Ćwiklińskiej. 

Radna Renata Ćwiklińska zwróciła się z wnioskiem w imieniu mieszkańców oraz sołtysa 
wsi Udziców o oczyszczenie i uszczelnienie rowu przy drodze powiatowej w miejscowości 
Udziców Dolny- kserokopia wniosku stanowi załącznik nr 17 do protokołu 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że wniosek radnej 
Renaty Ćwiklińskiej zostanie przekazany do Starostwa Ostrowieckiego, lecz jak już 
poinformowała Pani Radna z uzyskanych wcześniej informacji ze Starostwa Powiatowego, 
realizacja tego zadania  jest zaplanowana w harmonogramie na miesiąc lipiec, ale zgodnie 
z prośbą, Burmistrz zadeklarował podjęcie działań w przedmiotowej sprawie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu sołtys wsi Udziców 
Jadwidze Mikos. 

Sołtys wsi Udziców Jadwiga Mikos zwróciła się z prośbą o uzupełnienie ubytków 
w ławie na rzece Kamiennej w miejscowości Udziców oraz podjęcie działań w celu 
uszczelnienia i udrożnienia rowów melioracyjnych w miejscowości Udziców Dolny.  
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Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej w odniesieniu do prośby sołtysa wsi 
Udziców  Jadwigi Mikos dotyczącej podjęcia działań uszczelnienia i udrożnienia rowów 
melioracyjnych w miejscowości Udziców Dolny zlecił Kierownikowi Zakładu Gospodarki 
Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie Mirosławowi Wasilewskiemu sprawdzenie szczelności 
rowu oraz uszczelnienie i udrożnienie przepływ wody. Ponadto Burmistrz poinformował, że 
podczas spotkania w Starostwie Powiatowym w Ostrowcu Świętokrzyskim był omawiany 
przedmiotowy problem i zadeklarowano podjęcie działań w celu obniżenia piętrzenia poziomu 
wody na rzece Kamiennej przez właściciela elektrowni w Chmielowie. Dodatkowo Burmistrz 
podkreślił, że tereny w miejscowości Udziców Dolny położone są w depresji do rzeki 
Kamiennej, co powoduje ich podmakanie. Burmistrz nadmienił, że w sprawach dotyczących 
stanu wód odpowiedzialny jest Zarząd Gospodarki Wodnej „Wody Polskie”, którzy podejmują 
różne działania w celu zapobiegania zagrożeń powodziowych. Ponadto burmistrz 
poinformował, że były podejmowane działania przez Zakład Gospodarki Komunalno-
Mieszkaniowej w Kunowie, związane z wykopaniem nowych rowów melioracyjnych 
w Udzicowie, lecz niektórzy właściciele prywatnych działek nie wyrazili zgody na ich 
wykonanie. Burmistrz zlecił również Kierownikowi Zakładu Gospodarki Komunalno-
Mieszkaniowej w Kunowie Mirosławowi Wasilewskiemu pogłębienie i oczyszczeniu polderu 
zbierającego wodę z drogi w wąwozie w miejscowości Udziców, co może spowodować 
osuszenie części podmokłych gruntów.  
Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej zwrócił się do Radcy prawnego Eweliny 
Płatek-Kosior o przedstawienie możliwości prawnych w podejmowaniu działań dotyczących 
utrzymania rowów melioracyjnych na terenie gminy. 
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu radcy prawnemu 
Ewelinie Płatek-Kosior. 
 Radca prawny Ewelina Płatek-Kosior poinformowała, że zgodnie z obowiązującym 
prawem, jeśli nie istnieje spółka wodna w przedmiotowym zakresie, utrzymanie rowów 
melioracyjnych należy do właścicieli gruntów, na których te rowy  przebiegają. Na gruntach, 
gdzie właścicielem jest Gmina Kunów utrzymanie rowów melioracyjnych należy do gminy 
i takie obowiązki są wykonywane. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu osobie 
z publiczności.  

Osoba z publiczności (p. Krawczyk) w odniesieniu do otrzymanej korespondencji od 
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie Piotra Beka oraz Burmistrza Miasta i Gminy 
w Kunowie Lecha Łodeja zapytał czy pismo, które kierował do Przewodniczącego zostało 
przekazane do zapoznania się radnym Rady Miejskiej w Kunowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek potwierdził przekazanie informacji 
radnym Rady Miejskiej w Kunowie. 

Osoba z publiczności (p. Krawczyk) poprosił o wyjście na zewnątrz budynku Urzędu 
Miasta i Gminy w Kunowie i sprawdzenie śladów usuniętych gniazd jaskółek wokół okien. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zadeklarował, że po zakończeniu 
posiedzenia sesji sprawdzi czy są ślady gniazd jaskółek, które zostały usunięte. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej zwrócił się do Inspektora Referatu 
Spraw Obywatelskich Rolnictwa i Środowiska Joanny Machuli o przedstawienie informacji 
dotyczących działań podejmowanych w związku z usuwaniem jaskółczych gniazd z elewacji 
budynku Urzędu Miasta i Gminy w Kunowie. 

Inspektor Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Joanna Machula 
poinformowała, że w związku z podejmowanymi pracami, w których gniazda jaskółek musiały 
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być usunięte, gmina dysponowała zezwoleniem Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska 
na ich usunięcie, które zagrażały bezpieczeństwu sanitarnemu budynku oraz bezpieczeństwu 
osób przechodzących.  

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie podkreślił, że są podejmowane działania związane 
z dbałością o przyrodę, czego dowodem jest np. utworzenie ścieżki geoedukacyjnej w Dołach 
Biskupich w celu ochrony skał, ochrona wodospadu i skał lessowych, które są miejscem 
zagnieżdżania Kunowskiej Żołny. Burmistrz nadmienił, że podejmowane działania prowadzone 
są zgodnie z obowiązującym prawem. Obecnie trwają prace związane z realizacją zadania 
termomodernizacji budynku Urzędu Miasta i Gminy w Kunowie, co wiąże się z wymianą okien 
w całym budynku. Dodatkowo Burmistrz poinformował, że zdjęcia jakie zostały dostarczone 
w korespondencji, przedstawiające zwyżkę stojącą pod oknami, nie dokumentują usuwania 
jaskółczych gniazd i spłaszaniem ptaków. Obecność zwyżki związana była z myciem okien 
w miejscach niedostępnych od wewnątrz budynku i usuwaniem odchodów ptaków 
z parapetów zewnętrznych budynku.  
Burmistrz poinformował również, że jeżeli gniazda jaskółek były bezpośrednio przyczepione 
do framugi okien wymienianych w ramach wykonywanej termomodernizacji budynku Urzędu 
Miasta i Gminy w Kunowie, zostały usunięte na podstawie uzyskanych zezwoleń. Ponadto 
Burmistrz nadmienił, że w Gminie Kunów podejmowane są działania związane z dbałością 
i ochroną przyrody, czego dowodem jest nowopowstała łąka kwietna w Kunowie dla pszczół 
z roślinami miododajnymi. 
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie podziękował Kierownikowi Zakładu 
Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie Mirosławowi Wasilewskiemu za pomoc 
w uzupełnianiu ubytków w drodze tzw. „Bieliny” w miejscowości Boksycka. Ponadto 
Przewodniczący przekazał informację dla sołtysów o zgłaszanie chętnych do wzięcia udziału 
w „Zjeździe i Turnieju Sołtysów Wąchock 2023”. Zaproszenie zostało przekazane przez 
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie Piotra Beka sołtysowi wsi Bukowie Stanisławowi 
Dziułce. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał czy są chętni do zabrania 
głosu w procedowanym punkcie. 

 
Brak zgłoszeń 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu dyrektor Miejsko-

Gminnej Biblioteki Publicznej w Kunowie Ewie Gaj. 
Dyrektor Miejsko Gminnej Biblioteki Publicznej w Kunowie Ewa Gaj poinformowała 

o nadchodzących świętach 1, 2 i 3 maja oraz organizowanych obchodach 232 rocznicy 
uchwalenia Konstytucji 3-go maja i Dnia Strażaka, które odbędą się 3-go maja. Podczas 
uroczystości zostaną wręczone odznaczenia i wyróżnienia dla strażaków z terenu gminy 
Kunów oraz odbędzie się msza św. o godz. 10.00 w Kościele parafialnym pw. św. Władysława 
w Kunowie. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad.  
 
14. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zamknął obrady XCII sesji Rady 
Miejskiej w Kunowie i podziękował za udział w niej.  
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Płyta CD z nagraniem obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie w dniu 27.04.2023 r. stanowi 

załącznik Nr 18 do protokołu.  

 

Transmisja z obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie jest dostępna pod linkiem: 
https://kunow.esesja.pl/transmisja/37298/sesja-rady-miejskiej-w-dniu-27-

kwietnia-2023-r.htm 
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